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Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Tisztelettel köszöntöm VMJV Önkormányzata 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának tagjait és az ülésen résztvevőket.  
 

A bizottság ülését megnyitom. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a bizottság 
tagjai közül 5 fő van jelen, ezért a bizottság határozatképes.  
 
Javaslom, hogy a bizottság az írásbeli meghívóban közölt napirendi pontokat 
tárgyalja.  
 
A napirend megállapítása előtt kell dönteni a lejárt határidejű bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentés elfogadásáról. A lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentést megküldtük a bizottság tagjai részére. 
 
Kérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel? 
 



Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. Kérem, hogy aki a 
határozati javaslatot elfogadja, azt kézfelemeléssel jelezze. 
 
Megállapítom, hogy a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

1/2025. (II.20.) határozata 
a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentés 

elfogadásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága a 57/2024. (XII.5.) és a 58/2024. (XII.5.) határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi. 

Térjünk át a napirendi pontok tárgyalására, 3 napirendi pontot kell megtárgyalnunk. 

Kérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel? 
 
Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. Kérem, hogy aki a 
határozati javaslatot elfogadja, azt kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

2/2025. (II. 20.) határozata 
a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 2025. február 20-i ülésének 

napirendjéről 
 
Veszprém megyei Jogú Város Önkormányzata Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottsága a 
2025. február 20-i ülésének napirendjét a következők szerint fogadja el: 
 
 

Napirendi Pontok: 
 
1. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

2024. évi költségvetésről szóló 5/2024. (II.29.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 

 

2. Döntés az önkormányzat saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról és Veszprém 

Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotásáról 

Előterjesztő:  Porga Gyula polgármester 

 



3. Döntés a részvételi költségvetés bevezetéséről és előzetes pénzügyi 
kötelezettségvállalás jóváhagyásáról a 2026. évre vonatkozóan 
Előterjesztők: Varga Tamás alpolgármester, Gerstmár Ferenc önkormányzati képviselő 
és Szücs Zoltán önkormányzati képviselő 
 

 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Rátérünk az első napirendi pont megtárgyalására. 
 
Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 2024. évi 

költségvetésről szóló 5/2024. (II.29.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 

 
Megkérdezem az előterjesztő képviseletében megjelent Fazekas Ildikó irodavezető asszonyt 
van-e szóbeli kiegészíteni valója? 
 
Fazekas Ildikó irodavezető: Köszönöm nincs kiegészíteni valóm. 
 
Megkérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés vagy észrevétel?  
 
Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 
 
Kérem, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja az kézfelemeléssel jelezze: 
 
A bizottság jelenlévő tagjai 3 „igen”, 0 „nem”, 2 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozták:  
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

3/2025. (II. 20.) határozata  
a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 2024. 

évi költségvetésről szóló 5/2024. (II. 29.) önkormányzati rendelete 
módosításáról” című előterjesztésről 

 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének a 2024. évi költségvetésről szóló 5/2024. (II.29.) 
önkormányzati rendelet módosításáról” című előterjesztést. A bizottság javasolja a 
Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását, a rendelet-tervezet elfogadását.  
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Rátérünk a második napirendi pont 
megtárgyalására. 
Döntés az önkormányzat saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 
fizetési kötelezettségeinek megállapításáról és Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 
2025. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 
 
Megkérdezem az előterjesztő képviseletében megjelent Fazekas Ildikó irodavezető asszonyt, 
hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése? 
 
Fazekas Ildikó irodavezető: Köszönöm. Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt Bizottság! Néhány 
mondatot szeretnék elmondani a 2025. évi költségvetésünkről. A költségvetési tervezetünk a 



jogszabályi előírásoknak megfelelően készült, amit a könyvvizsgálói jelentés is alátámaszt. Az 
idei évben 38,9 milliárd forintból gazdálkodhat az Önkormányzat kevesebb, mint az előző 
években. A rendelkezésre álló forrás 78 %-át fordítja működési kiadásokra és 22%-ot a 
beruházási, felújítási Kiadásokra. A cél egyértelműen a működési kiadások biztosítása volt a 
költségvetés összeállításakor. Pontosan ennek a biztonságnak a megteremtése érdekében 
kiadási oldalon tartalékokat is képeztünk. Az általános tartalék mellett az intézményi 
működési kiadásokra is képeztünk egy jelentősebb összeget, hogy év közben zökkenőmentes 
legyen egy váratlan esemény esetén is a gazdálkodásunk. Az önkormányzat működési tábláin 
természetesen részletesen láthatóak, hogy mire mennyi forrás jutott az idén. A Városi 
Közbiztonsági Keret, mint ahogy az látható is az előirányzott költségvetésben 6 m Ft –os 
összeggel szerepel. Mind emellett az gondolom és elmondhatjuk, hogy az idei évben a 
jelenlegi források tekintetében az Önkormányzat működése az biztonságos, a pénzügyi 
helyzete stabil. Likvid hitel vagy beruházási hitel felvételét nem is tervezzük. Köszönöm 
szépen. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Köszönöm szépen. Nekem lenne egy kérdésem.  
Örömmel látom, hogy a tavalyi évhez képest a közterület felügyelet számára előirányzott 
tavalyi 23 m Ft helyett az idén 31 m Ft van tervezve. Plusz feladat került esetleg a közterület 
felügyelethez, vagy csak több forrás jut most az ő feladataik ellátására. 
Tud valaki nekem erre válaszolni esetleg? A 300. sor kereken. 
 
Fazekas Ildikó irodavezető: Elnézést csak meg kellett néznem egy másik táblázatot is. 
Azért nagyobb az összeg jelenleg, mert az előző évről plusz maradvány jelenik meg ezen a 
soron, ami azt jelenti, hogy a rendelkezési forrás nem került teljes mértékben felhasználásra 
vagy a kötelezettség vállalással terhelt kifizetés még nem történt meg. Ez emeli meg ennek a 
sornak az összegét. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Köszönöm szépen és sikeres munkát kívánok az 
idei esztendőben is. 
 
Megkérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés vagy észrevétel?  
 
Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 
 

Az előterjesztés 1 határozati javaslatot és 1 rendelet-tervezetet tartalmaz. 
 
Kérem, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja az kézfelemeléssel jelezze. 
 
A bizottság jelenlévő tagjai 3 „igen”, 2 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozták: 
 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

4/2025. (II.20.) határozata 

a ,,Döntés az önkormányzat saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról és Veszprém 

Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotásáról” 

című előterjesztésről 



Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága megtárgyalta a „Döntés az önkormányzat saját bevételeinek és 
adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról és 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetéséről szóló önkormányzati 
rendelet megalkotásáról” című előterjesztést. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az 
előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását. 

 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Most szavazzunk az Önkormányzat 2025. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet-tervezet elfogadásáról. 
 
Kérem, hogy aki a rendelet-tervezet elfogadásával egyetért, az kézfelemeléssel jelezze: 
 
A bizottság jelenlévő tagjai 3 „igen”, 1 „nem”, 1 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozták:  

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

5/2025. (II.20.) határozata 

a ,,Döntés az önkormányzat saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról és Veszprém 

Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotásáról” 

című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága megtárgyalta a ,,Döntés az önkormányzat saját bevételeinek és 
adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról és 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetéséről szóló önkormányzati 
rendelet megalkotásáról” című előterjesztést. 
 
A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a rendelet tervezet 
elfogadását. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Rátérünk a harmadik napirendi pont 

megtárgyalására.  

 

Döntés a részvételi költségvetés bevezetéséről és előzetes pénzügyi 
kötelezettségvállalás jóváhagyásáról a 2026. évre vonatkozóan 
Előterjesztők: Varga Tamás alpolgármester, Gerstmár Ferenc önkormányzati képviselő és 
Szücs Zoltán önkormányzati képviselő 

 
Megkérdezem az előterjesztő képviseletében megjelent Varga Tamás alpolgármester és 
Szücs Zoltán önkormányzati képviselő uraknak van-e szóbeli kiegészíteni valójuk? 
 
Varga Tamás alpolgármester: Köszönöm nincs kiegészíteni valóm. 
 
Szücs Zoltán bizottsági tag: Köszönöm nekem sincs kiegészíteni valóm. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Én szeretném megragadni a szót. Mégis csak a 
közbiztonsági ülésen vagyunk. Az anyag foglalkozik részletekben a 6. oldalon az informatikai 



megvalósítási résszel. Nekem van egy olyan meglátásom a jelen formájában ez sok 
visszaélésre ad lehetőséget. Az előkészítés folyamatában volt szó a kiberbiztonsági 
vetületéről ennek a kivitelezésénél? 
 
Varga Tamás alpolgármester: Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt Bizottság! Természetesen volt 
róla szó, de minden ilyen programban van lehetőség visszaélésre. Városházi kollégák az 
előkészítés során, akit felkértek arra, hogy a honlap megvalósításban partner legyen ő 
próbált minden olyan féket beépíteni ebben a rendszerbe, hogy egy IP címről egyszer 
lehessen szavazni 1 regisztrációval csak egyszer, lehessen szavazni. Szerintem, amit a jelen 
körülmények között, a jelenlegi informatikai háttérrel meglehet tenni azt mindent, 
megtesznek. Megpróbálja kiszűrni a rendszer, ha valakik sokszor szeretnének szavazni. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Köszönöm szépen. 
 
Szücs Zoltán bizottsági tag: Nem lehet kiszűrni, hogy újra beregisztrál különböző email 
címről ugyan arról az IP címről. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Köszönöm. 
 
Megkérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés vagy észrevétel?  
 
Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 
 
Kérem, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja az kézfelemeléssel jelezze: 
 
A bizottság jelenlévő tagjai 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozták:  

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

6/2025. (II.20.) határozata 
a részvételi költségvetés bevezetéséről és előzetes pénzügyi 

kötelezettségvállalás jóváhagyásáról a 2026. évre vonatkozóan 
című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Döntés 
a részvételi költségvetés bevezetéséről és előzetes pénzügyi kötelezettségvállalás 
jóváhagyásáról a 2026. évre vonatkozóan” című előterjesztést. A Bizottság javasolja 
a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását.  
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Megkérdezem, hogy van-e valakinek a bizottság 
hatáskörébe tartozó más ügyben észrevétele vagy kérdése? Úgy látom nincs. 
Nekem még lenne napirend utáni. 
 
A Városi Közbiztonsági Keret terhére szoktuk meghirdetni a kamerapályázatot. 
Az elmúlt évek tapasztalata az, hogy nincs nagy érdeklődés a pályázat iránt, mivel van benne 
egy nagyon komoly korlátozás, hogy jelen esetben csak a társasházak, mint jogi személyek 
élhetnek ennek a lehetőségével.  Amikor eredeti gondolkodás zajlott le ennek a rendeletnek 
a létrehozásakor, akkor az adatvédelmi vetülete volt egy kritikus szempont. Én arra tennék 
javaslatot, ismét evezzünk veszélyes vizekre és próbájuk meg megvizsgálni annak a 
lehetőségét, hogy magánszemélyek számára is elérhetővé váljék a kamerapályázat. 
Kifejezetten azzal a céllal, hogy a kedvezményezettek köre bővüljön és ne csak társasházak, 



hanem önálló ingatlan tulajdonosok is tudjanak élni ennek a lehetőségével. Van még időnk, 
hiszen májusban döntünk a keret felosztásáról. Szeretném, ha idén is lenne forrása ennek a 
pályázatnak. 
Ehhez esetleg gondolatok? Kérem, hogy a következő üléseken foglalkozzunk ezzel a témával. 
  
A következő téma.  Amennyiben lesz lehetőség belátható időn belül az útfelújítások kapcsán 
a Jutasi út és Házgyári út kereszteződésében beavatkozásokat megvalósítani. Lenne egy 
kiváltható veszélyes kereszteződés a Jutasi útról lekanyarodóan a Házgyári útra becsatlakozó 
kereszteződésnél. Nem a lámpás, hanem ami a körforgalomból csatlakozik be a Házgyárira. 
Itt úgy gondolom, hogy forgalmi szabályozási eszközökkel lehetőség lenne kiváltani azt a 
veszélyes bal kanyart és a balra kanyarodást a lámpás kereszteződésbe átvinni. Ennek a 
lehetőségét szeretném kérni, hogy vizsgáljuk meg. 
Nyilván ennek nagyon sok függvénye van elsősorban anyagi, ha elfogadjuk a februári 
közgyűlésen a város költségvetést tervezetét, valamint, ha tisztázódnak a külső források 
felhasználásának a lehetőségei, akkor ezt a szempontot kérem, vizsgáljuk meg. 
 
Varga Tamás alpolgármester: Ezzel kapcsolatban most úgy is lesz egy nagy felülvizsgálat 
a gócpontban városi közlekedésben ezt még felvehetjük, mert még van lehetőség ennek a 
körnek a bővítésére. 
  
Szücs Zoltán bizottsági tag: Lámpás kereszteződést szeretnének oda? Én is kaptam már 
több megkeresést azzal kapcsolatban, hogy a körforgalom és a Házgyári út közötti rész nincs 
kivilágítva. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Van egy rendezési tervünk, amiben körforgalom 
szerepel, nem biztos, hogy ott egy körforgalom megvalósítására van forrás, hanem magát a 
meglévő infrastruktúrát szervezéssel biztonságosabbá kell tenni. A körforgalom után a balra 
kanyarodást tiltani és átvinni a lámpás részre. Jelenleg a lámpa nem engedi meg a balra 
kanyaródást. 
 
Varga Tamás alpolgármester: Az állami út szerintem.  
 
Guti László bizottsági tag: Erről akkor volt szó mikor a GÁTIBA-tól itt voltak a Gazdag 
Barna igazgató úrék, az ő tájékoztatásuknál is elhangzott, hogy az a probléma, hogy állami 
út a Házgyári. Meg kell nézni, hogy az a kis rész az is oda tartozik-e. 
 
Ficsor Karolina r.alezredes, kapitányságvezető: A bekötő út nagyon veszélyes, én is 
sokat járok arra esténként és valóban nagyon veszélyes egy rész. Nagyon sötét van, nincs 
kivilágítva. Forgalom - számlálót tudunk kitenni, ami nézi, hogy mennyire balesetveszélyes ez 
az út és akkor tudunk egy statisztikai adatot mondani, aminek alapján lehet kezdeményezni 
a fejlesztést. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Ennek a lehetőségével mindenképpen élünk. 
 
Varga Tamás alpolgármester: Hosszútávon körforgalom van oda tervezve. A rendezési 
tervben is az szerepel. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: A GÁTIBA beszámolójakor elhangzott, hogy a most 
kiépített, cserélt lámpatestek alkalmasak olyan senorok befogadására, amely adott esetben 
forgalomszámlálásra és irányítási funkciót is el tudnak látni. Ez egy kísérleti terv is lehetne. 
A forgalom biztonságossá tétele a cél. Nyilvánvaló, ahogy azt a pénzügyi lehetőségek 
megengedik. 



Megkérdezem, hogy van-e valakinek a bizottság hatáskörébe tartozó más ügyben észrevétele 
vagy kérdése? 
 
Amennyiben nincs, tájékoztatom a bizottság tagjait, hogy a legközelebbi bizottsági ülésünk 
időpontja 2025. március 20-án lesz. 
 
A mai ülést berekesztem, mindenkinek köszönöm a részvételét és az aktív közreműködését. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke az ülést 9.18 órakor berekesztette. 
 
 

K.m.f. 

 

 

              Pálinkás Roland                                                          Szücs Zoltán 
               bizottság elnöke                                                 bizottság alelnöke 
 
 
 
 


